
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 

2018. április 18-án, szerdán 15:00 órakor megtartott rendes nyílt ülésének 

jegyzőkönyve 

 
 

47/2018. (IV. 18.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
48/2018. (IV. 18.) határozat a napirendi pontokról 
49/2018. (IV. 18.) határozat a Harangok Napja programról 
50/2018. (IV. 18.) határozat az Őrbottyáni Értéktár Bizottság beszámolójáról  
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testület Humánügyi Bizottságának 2018. április 
18-án, szerdán 15:00 órakor megtartott rendes nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Benedek Éva bizottsági elnök 
 Cserepka András bizottsági tag 
 Kiss László István bizottsági tag 
 Lévainé Apagy Erika bizottsági tag 
 Som Istvánné bizottsági tag 
 Kmetty Károly polgármester 
 Szabó István alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia jegyző 
 Kiskuti Petra aljegyző 
 Muzsay Márta családsegítő szolgálat-intézményvezető 
 Takács-Sánta Ágnes Művelődési ház intézmény vezető 
 Oláh Henrietta jegyzőkönyvvezető 
 
Igazoltan távol:  Lehoczky Enikő bizottsági tag 
 Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tag 
 
 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. 2018. évi Harangok Napja program 
2. Települési Értéktár Bizottság beszámolója 
3. Egyebek 

 
Zárt ülés keretében: 
 

4. Rendkívüli települési támogatások 
5. Egyebek 

 

Benedek Éva bizottsági elnök: Sok szeretettel köszöntök mindenkit a Humánügyi bizottság ülésén. 
Megállapítom, hogy a bizottság 5 tagja jelen van, a bizottság határozatképes. Diamantné Bodák Ildikó 
és Lehoczky Enikő jelezték távolmaradásukat, igazoltan vannak távol. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
felkérném Kiss László bizottsági tagot. 

Benedek Éva bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv hitelesítőről, 
melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 47/2018. (IV. 18.) 
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2018. április 18-án, 
szerdán 15:00 órakor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Kiss László István bizottsági tagot 
választja. 

Benedek Éva bizottsági elnök: A napirendi pontok kiküldésre kerültek, van-e valakinek módosító 
javaslata? Amennyiben nincs, akkor, aki a napirendi pontokkal egyetért az kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
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Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendi 
pontokról, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 48/2018. (IV. 18.) 
határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2018. április 18-án 
15:00 órakor tartott rendes nyílt ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében: 

1. 2018. évi Harangok Napja program 

2. Települési Értéktár Bizottság beszámolója 

3. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

4. Rendkívüli települési támogatások 

5. Egyebek 

1. napirendi pont: 2018. évi Harangok Napja program 

Benedek Éva bizottság elnöke: Mindenki megkapta az előterjesztést. Van valakinek ezzel 
kapcsolatban kérdése? 

Cserepka András bizottsági tag: A lakodalmas az mit jelent? 

Takács-Sánta Ágnes Művelődési ház intézmény vezető: Nem lesz felvonulás, most inkább játékok 
lesznek vőfély és a hagyomány őrző csoportok bevonásával. 

Cserepka: András bizottsági tag: Ebben a Kalásziak részt vesznek? 

Takács-Sánta Ágnes Művelődési ház intézmény vezető: Reményeink szerint igen. 

Cserepka: András bizottsági tag: A Kalásziak műsorát előrébb lehetne hozni? Mert ezeken a 
játékokon bizonyára népviseletben fognak részt venni a Kalásziak és a műsoruk kicsit későbbre esik, 
ahol szintén népviseletbe fognak öltözni. 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Azért raktuk későbbre, mert akkor többen vannak. Azt gondolom, 
hogy akkor ezt beszéljük meg velük, hogy ők, hogy szeretnék. 

Kmetty Károly polgármester: A szállással kapcsolatban történt egyeztetés? 

Takács-Sánta Ágnes Művelődési ház intézmény vezető: A hölgyet úgy sikerült elérnem, hogy egy 
pár napig nem volt itthon és kérte, hogy a héten-hétvégén hívjam fel. Holnap felhívom. 

Benedek Éva bizottság elnöke: Van valakinek még hozzászólása, véleménye? Amennyiben nincs, 
aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a Harangok napi programot az kérem 
kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 49/2018. (IV. 18.) 
határozata a Harangok Napja programról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a Harangok Napja 
program tervezetét a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: Települési Értéktár Bizottság beszámolója 

Benedek Éva bizottság elnöke: A beszámolót kiküldtük. A bizottsági SZMSZ-ben benne van, hogy 
évente kétszer kell a bizottságnak beszámolnia. Itt volt velünk a Pest Megyei Értéktár referense, aki 
segített és minden kérdésünkre válaszolt. A Vándorkiállításra vissza kell jelezni, hogy kit szeretnénk, 
hogy megnyissa a kiállítást. 

Benedek Éva bizottság elnöke: Van valakinek kérdése? Amennyiben nincs, aki a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja a beszámolót az kérem kézfelemeléssel jelezze. 
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Benedek Éva, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 50/2018. (IV. 18.) 
határozata az Őrbottyáni Értéktár Bizottság beszámolójáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága az Őrbottyáni 
Települési Értéktár Bizottság beszámolóját a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Egyebek 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Egyebekben kíván valaki mondani valamit? 

Szabó István alpolgármester: A bottyáni részen megkerestek a lakosok, hogy szabadtéri 
tornaszereket szeretnének kérni és ennek a létrehozásában segítsünk nekik. 

Kiss László István bizottsági tag: Engem is megkerestek ezzel kapcsolatban. A Sport Parkkal 
kapcsolatban merült ez fel bennük, hogy lehetne-e szó arról, hogy ez kibővülne egy ilyennel. 
Lényegében ezek csövek, rudak a saját testsúlyukkal eddzenek mindenféle különböző pozíciókban. 

Szabó István alpolgármester: A Baptista egyház jelenlegi megbízott vezetője tett egy olyan lépést az 
egészségnapunkhoz, hogy megkereste az egészségbuszt és most Évinél van a következő lépés, 
hogy meg kell őket keresni. Elvileg van rá lehetőség, hogy a szeptember 15-én tervezett 
Egészségnapra eltudnának jönni. 

Kmetty Károly polgármester: Pénteken jön elvileg a BMSK képviselője megnézni a Sport Park 
kijelölt helyszínét. Illetve a Pálos udvarára készül egy kiviteli terv, hogy a tereprendezés és a 
gyerekjátszótér hogy alakuljon ki és akkor egy-két ilyen eszközt oda be tudunk tervezni, ha belefér 
abba az összegbe, ami rendelkezésre áll. Megvizsgáljuk, hogy mit lehet tenni ez ügyben. 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Van még valakinek mondanivalója? Amennyiben nincs akkor a 
nyílt ülést bezárom és zárt ülés keretében folytatjuk a munkát. 

Benedek Éva a rendes nyílt ülést 15 óra 23 perckor bezárta, a bizottság zárt ülés keretében 
folytatta a munkát. 

 

 

 

 

 

Benedek Éva     Kiss László István 
bizottsági elnök    bizottsági tag, jegyzőkönyv hitelesítő 


